

# CLASSIC DRIVER

# 1994 Ducati 851 - Superbike 888 (926)

Superbike 888 (926)

- Price  
Price on Request
- **Year of manufacture** 1994
- **Number of seats** 1
- **Competition Bike** Yes
- **Condition** Used
- **Location** 
- **Motorcycle type** Race
- **Engine size (cc)** 926
- **Colour** Red
- 

## Description

A 1994 Ducati 888 (926) Corsa edition. The Corse edition bikes were shipped from the factory intending to be racers - no lights, limited electronics (just fuel injection and what was needed to run the motor), special bodywork and components.

This program originally started with the 851, which in the later years was really a 888cc motor with 851 badging. By 1993, the 926cc motor was introduced, although the 888 badging remained.

This particular bike has been concourse restored by John Hackett at JHP Ducat Coventry, UK (pictures below). The Ducati is delivered including starter pack.

Feel free to contact us for more information.

- By order of the customer, errors and prior sale excepted -

-----  
Eine Ducati 888 (926) Corsa Edition aus dem Jahr 1994. Die Corse-Edition-Motorräder wurden ab Werk mit der Absicht ausgeliefert, Rennmaschinen zu sein - ohne Licht, mit eingeschränkter Elektronik (nur Kraftstoffeinspritzung und das, was zum Betrieb des Motors benötigt wurde) und spezieller Karosserie.

Dieses Programm begann ursprünglich mit der 851, die in den späteren Jahren eigentlich ein 888 Kubik Motor verbaut hatte. Ab 1993 wurde der 926er Motor eingeführt, obwohl die 888er Aufschrift beibehalten wurde.

Dieses spezielle Motorrad wurde von John Hackett bei JHP Ducat in Coventry, UK, restauriert (Bilder unten). Die Ducati wird inklusive starter Pack ausgeliefert.

Für weitere Informationen können Sie uns gerne kontaktieren.

- Im Kundenauftrag, Irrtümer und Zwischenverkauf vorbehalten -

springbok sportwagen GmbH

**Title** Mr

**First name** Frank

**Last name** Jacob

Dannhornweg 2

30916 Isernhagen

Germany

**Phone** +49-5139957666

**Fax** +49-5139957676

<http://www.springbok.de>

**Source URL:** <https://www.classicdriver.com/en/bike/ducati/851/1994/834536>

© Classic Driver. All rights reserved.